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Møteprotokoll  
Mandal menighetsråd 
 

Møtedato: 27.08.2024 kl. 19:00 
Møtested: Kirkesenteret i Mandal 
Arkivsak: 19/00035 
  
Til stede:  Oddveig Flatebø Olsson, Thor Anders Puntervold, Svein Walvick, 

Hilde-Merete Askildsen Reiersen, Frida Sandvik, Jan Marcus 
Gulowsen Ramstad, Siren Rosseland, Asbjørn Enoksen, Øyvind 
Aas, Øyvind Klungland Lund, Eva Marie Jansvik (Soknepresten i 
Mandal), Dianne Lauen Singstad (Lindesnes kirkelige fellesråd) 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Glenn Ueland (1. vara møter fast) 

  
Forfall:   
  
Andre: Trond Haven fra Regnskap Sør, Henriette Reiersen, Kai Sødal og 

Reidun Marie Knutsen (vara uten møteplikt)  
  
Protokollfører: Dianne Lauen Singstad 
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Innkalling og saksliste ble godkjent 

Møteprotokoll fra forrige møte ble godkjent 

Saker til behandling 

19/24 Regnskapsrapport for første halvår i 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Mandal menighetsråd 27.08.2024 19/24 

 
 
Saksorientering 
Mandal menighetsråd må se på regnskapsrapporten for første halvdel av 2024. Det 
er viktig å følge med på hvordan vi ligger an etter halvgått løp.  
Budsjettet for 2024 ble først vedtatt på møtet 24.04.24. 
 
Mandal menighetsråd får besøk av Trond Haven fra Regnskap Sør, samt frivillig 
medarbeider, Kai Sødal og konsulent på kirkekontoret, Henriette Madsen. De vil 
kunne svare på spørsmål rundt menighetens økonomi. Det vedlegges her en liten 
oppsummering av regnskapet fra 01.01.24 til 30.06.24, så vil det bli lagt fram flere 
detaljer i menighetsrådsmøtet. 
 
 
Vedtak  

Mandal menighetsråd takker Trond Haven ved Regnskap Sør for presentasjonen og 
tar regnskapet til etterretning. En spesiell takk til frivillig medarbeider, Kai Sødal, og 
konsulent på kirkekontoret, Henriette Reiersen, for den store og grundige jobben de 
gjør med og for menighetens økonomi gjennom hele året. 

 

 

20/24 Pilegrimsled mellom Agders eldste kirker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Mandal menighetsråd 27.08.2024 20/24 

 
 
Saksorientering 
Agder og Telemark Bispedømme har via kulturrådgiver Tone Klev Furnes initiert et 
pilgrims- arbeid i Agder, kalt Agder-leden. Man vil legge til rette for pilgrimsvandringer 
mellom 12 middelalderkirker og 2 trekirker fra ca.1600. (Harkmark kirke er fra 1613) 
Vedlagt innkallingen er en orientering til menighetsrådene med alternative forslag til 
vedtak. Vi bør vedta om menigheten ønsker å være en aktiv deltaker, og i tilfelle 
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finne 2 pilgrims- kontakter, samt bevilge kr 3000 til prosjektet. (Kan 
utsmykningskontoen til Harkmark kirke, som er på ca. kr 19.000 brukes til dette? 
 
 
Vedtak  

Mandal menighetsråd vedtar at det innen utgangen av denne menighetsrådsperioden 
etableres en årlig vandring mellom vår egen kirke og Spangereid og Søgne Gamle 
kirke som del av Agderleden. Det opprettes 2 pilgrims-kontakter. Mandal 
menighetsråd bevilger kr 3000 til prosjektet (som vil dekke stempel til egen kirke, del 
av honorar til grafisk designer og arbeid med nettsiden agderleden.no 

 

 
21/24 Evaluering av menighetsrådets arbeidsform 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Mandal menighetsråd 27.08.2024 21/24 

 
 
Saksorientering 
Mandal menighetsråd har nå eksistert siden oktober 2023, og hatt 7 ordinære og 3 
andre møter inkludert årsmøtet. Det er på tide med en samtale om og evaluering av 
møteform, innhold, med innspill om ledelse, gjennomføring, saksliste, innkallinger og 
protokoller etc. 
 
 
Vedtak  

Mandal menighetsråd evaluerte seg selv. Følgende stikkord kom fram; 

• Fornøyd med arbeidsform 

• Enda bedre nå som rådsmedlemmene har blitt bedre kjent 

• Ledelsen fungerer 

• Fint om vi kan overholde møtelengde på to timer 

• Fint om vi klarer å ha møtet på andre tirsdager enn når det er Kveldsbibelskole 
og Y’s Mens Club 

• Mer rom for kreativitet av og til 

• Tydeligere beskjed om å holde oss til tema når vi tar samtalen helt ut på vidda  

• Ønskelig med litt lenger tid og bedre informasjon om underutvalg osv før nye 
medlemmer skal velges/fordeles rundt i de forskjellige gruppene. 
Menighetsrådet bør sette ned en gruppe som kan jobbe med dette før nytt 
menighetsråd begynner sin gjerning 

• Innspill man ønsker skal tas opp i MR bør sendes til Arbeidsutvalget (AU) ved 
Dianne, Frida, Asbjørn eller Eva Marie 

• Bra at møteprotokollen kommer raskt ut etter møteslutt 
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22/24 Framtidig organisering av menighetsarbeidet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Mandal menighetsråd 27.08.2024 22/24 

 
Saksorientering 
Menighetsrådet nedsatte 06.02.24 et arbeidsutvalg som skulle presentere forslag til 
modell/organisering av menighetsarbeidet, samt en framdriftsplan. 
Utvalget har bestått av Jan Marcus, Thor Anders, Oddveig og Eva Marie. De vil legge 
fram sine forslag. 
 
Det bør også vedtas hvem som har ansvaret for iverksetting og oppfølging av 
framdriftsplanen, og gjerne når MR skal orienteres eller ta opp saken igjen.        
 
 
Vedtak  

Mandal menighetsråd vedtok å utsette denne saken da arbeidsgruppen ikke var 
ferdig med sin framdriftsplan. Rådet kommer tilbake til denne saken senere i høst 
 

 

 
Orienteringssakene ble tatt til etterretning 

Eventuelt 

• Ref. tidligere sak 6/24 og 13/24. Mandal menighetsråd godkjenner Husstyret 
sin plan for å få det litt varmere i kinosalen. De ønsker å flytte en 
varmepumpe, montere vifter i taket og montere ny varmepumpe. 
Menighetsrådet bestemte at Husstyret kunne bruke inntil 100 000,- til 
oppgraderingen av varmen i kinoen. Tiltakene iverksettes i prioritert rekkefølge 
som skrevet over her, og tas fra bufferkontoen. 

• Diakoniutvalget ønsker seg nye medlemmer. Gi beskjed til diakonen om du, 
eller noen du kjenner, er interessert 

• Brev fra prosten angående soknepreststillingen i Marnardal. Menighetsrådet 
har ingen innsigelser mot at prosten setter inn kapellan Ragnhild Nordmark 
som sokneprest i Marnardal en periode framover. Prosten setter inn vikar i 
Mandal ved behov. 

• Kablene er lagt ned og de to nye store prosjektorene virker nå som de skal.  

• Det er kommet inn et ønske om at salmetavlene foran under galleriet flyttes til 
sidene, slik at vi får plass til to prosjektorer som kan vise informasjon på 
veggen framme på veggen under galleriet? Menighetsrådet har ingen 
innvendinger mot å gjøre dette i kirka. Saken tas videre til Kirkevergen.  

• Gunnar S. Ringøen og Rune Enoksen vil vurdere lyden i kirken, og om det er 
noe som kan gjøres for å bedre lyden. De frivillige teknikerne må involveres så 
snart som mulig etterpå. Vanskelig rom å stille inn lyden i kirka.  


